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ТРЕПЕРЯТ ОТ ПИК ТВ! Гого Лозанов подаде оставка от СЕМ, за да не даде 

лиценз на телевизията - шоуто е пълно! Кръгът "Капитал" го натиска! (обновена) 

 

Невероятната безплатна реклама за още неродената телевизия ПИК продължава! 

Циркът е пълен, след като на днешното заседание на СЕМ шефът на регулаторния 

орган Георги Лозанов сензационно подаде оставка, за да не гласувал за лиценза на 

електронната медия! И това на фона на безспорния факт, че проектът на ПИК ТВ 

разполага с всички изискуеми от закона документи за регистрация на дейност! 

ПИК ТВ все пак получи разрешение за дейност след специален вот без участието на 

Лозанов. 

Из София се говори, че председателят на СЕМ е бил подложен на нечуван натиск от 

страна на кръга "Капитал" да не дава лиценз на телевизията. 

Днес Гого Лозанов подаде оставка от педседателският пост на СЕМ. Поводът е още 

неродената ПИК ТВ, която по всичко личи, че още преди да е видяла бял свят, обърква 

интересите на много хора в държавата. От ПИК потърсихме за коментар лично Гого 

Лозанов.  

Репортерката на ПИК Гергана Танева се свърза с Лозанов за коментар на решението му. 

- Г-н Лозанов защо подадохте оставка от СЕМ? 

- Защото ПИК има един агресивен език, който е характерен за онлайн медиите, което 

ми се струва, че не бива да се пренася в регулираната медия.  

- Упражняван ли ви е натиск от кръга "Капитал"? 

- Не ми е оказван натиск и не виждам защо. Както видяхте, колегите гласуваха. 

- Натиск за това, че ПИК ТВ ще обърка сметките на много олигарси. 

- Какво значи натиск при положение, че тя вече е гласувана. Това е мое персонално 

разбиране. Аз имам либерално мислене и говорене, което ви е много чуждо. Аз не 

случайно съм описал през последната година на къде отиват нещата. За това не искам 

да легализирам тези процеси.  

- И само това е поводът да подадете оставка? 

- Да, подадох оставка не само от председателското място, а въобще от СЕМ. Ако някой 

упражнява натиск върху нещо, то е за да постигне резултат. Съвсем очевидно е, че това 

си е лично мое разбиране и мислене.  

Освен това аз съм в края на мандата си и не искам да правя компромиси. Дано обаче 

телевизия ПИК, когато влезе в територията на регулираната медийна публичност има 

едно друго лице. По толерантно, да не ползва враждебна реч, тогава вече ще се радвам. 

И тогава вече в някакъв смисъл ще съжалявам, че съм подал оставка.   

 


